

國立彰化師範大學語文中心

Language Center, National Changhua University of Education

106 學年第 1 學期開設課程

Credited Chinese Course for 1st semester of Academic Year 2017 in Language Center

課程名稱 Course title	課程代碼 Course code	學分 Credits	學時 Hours/per week	修別 Courses information	上課時間 Course time	上課地點 Classroom	授課教師 Teacher
基礎生活華語 Level 1 Basic Everyday Chinese	ML003	3	3	選修 Elective courses	星期二 Tues. 9:05-12:00	語文中心 Language Center	吳貞慧 Chen-huei Wu

1. 語文中心所開設之華語課程，為國立彰化師範大學正式學分課程，僅限在學之國際學生或僑生選修。
2. 華語課程之成績，均計入當學期學業平均成績，惟修習學分是否計入畢業學分，由學生所屬系所認定。
3. 國際生若非以中文為母語或第二語言者，得經語文中心評估檢測後修習指定適級程度之華語課程，藉以取得通識語文教育課程大一國文必修之學分。

1. The Chinese Learning Program is a credited program that applies only to current international students, Oversea Chinese students and exchange students at National Changhua University of Education.
2. The Chinese Training Courses are accredited by NCUE; however, the department may decide whether these credits are allowed to take as graduation credits in the academic program.
3. International students and Oversea Chinese students at undergraduate level whose native language or second language is not Chinese should take competence-appropriate Chinese learning courses under the evaluation of the NCUE language Center. The Chinese course mandated by the General Education Center may be waived by such courses.

學分課選課須知 Notice for credited Chinese course

1. 選課時間至 9/22 止。

Credited Chinese course registration deadline is 22th September.

2. 基礎生活華語所用的教材為「當代中文課程 1」，價格約為 711 元。

The textbook for Basic everyday Chinese course is A Course in Contemporary Chinese (Textbook) 1, and the fee is about 711 NT dollars.

3. 基礎生活華語的教學大綱如下頁。

The Syllabus of Basic Everyday Chinese is attached.

4. 上課日期從 2017/9/19 至 2018/1/16，每星期二 9:05-12:00，地點在語文中心。

Basic everyday Chinese course time is on every Tuesday 9:05-12:00, from 19th September 2017 to 16th January 2018. Classroom is in Language Center.

5. 若程度不適合上「基礎生活華語」，可以改上國文系所開設的國文教學 C。

If the Chinese course Basic Everyday Chinese is not suited to your levels, you could choose Chinese I which is in charge of department of Chinese.

如需要協助歡迎和我們聯繫 If you need any help please feel free to contact with us.

	credited Chinese program
聯絡人 Contact Person	楊筑潔 Lily Yang
洽詢電話 Phone Number	04-7232105#1673
電子信箱 E-mail	lily773410@cc.ncue.edu.tw

